

# 深信堂幼稚園

## 有關畢業禮通告-高班

- ◆ 綵排：2017年7月14日(星期五)
  1. 時間 - 上午8時20分至12時10分
  2. 服飾 - 學生穿便服
  3. 攜帶 - 書包，小毛巾，杯和盒
  4. 地點 - 本校三樓禮堂
  5. 如當天上午8時，天文台仍懸掛三號或以上風球，或發出紅色，黑色暴雨警告訊號，綵排便取消，學生無須回校。
  
- ◆ 畢業禮：2017年7月15日(星期六)
  1. 學生到校時間 - 上午9時
  2. 地點 - 本校三樓禮堂。
  3. 服飾 - 整齊夏季校服，黑鞋和白短襪。女學生如需束髮，請不要高過耳朵以便較易穿戴畢業帽。
  4. 攜帶 - 小毛巾(不用帶書包，杯和盒)
  5. 家長出席時間 - 上午9時50分開始上三樓禮堂；未能出席者，請於上午11時15分到三樓禮堂接回小朋友。
  6. 校方會安排工作人員負責攝影和攝錄，欲自行拍攝的家長請留在原位，切勿走到台前，免致阻礙錄影。
  7. 所有證書和禮物將會在2017年7月19日(星期三)結業禮裏派發。
  8. 畢業生與家人拍照
    - 由上午11時15分至中午12時。
    - 校方將畢業袍和畢業帽子借予學生，讓他們穿戴來與家長、親友和師長拍攝留念。欲參加的家長請填寫下方回條交給老師，以便安排輪流在禮堂台上拍照(不包括聖壇部份)。如家長不便參與，將不會安排為學生獨自拍照。
    - 請自備拍攝器材自行拍攝。
    - 請家長在中午12時前交回畢業袍和畢業帽子。
  
- ◆ 如當天上午8時，天文台仍懸掛三號或以上風球，或發出紅色，黑色暴雨警告訊號，畢業禮將延至7月17日(星期一)舉行；時間，地點，服飾等不變。
  
- ◆ 2017年7月17日(星期一)畢業禮後放假一天。如畢業禮順延，假期也將延至2017年7月18日(星期二)。
  
- ◆ 欲沖曬畢業禮及聚餐相片或翻錄光碟者，請於2017年9月5日(星期二)至8日(星期五)在地下禮堂本校的佈告板上登記。

校長李尚敏謹啟  
2017年7月4日

--✂--(請沿虛線剪下)--

### 參與畢業生與家人拍照(高班)-回條

李校長：

本人  會  不會 與敝子弟一同參與畢業生與家人拍照。

\_\_\_\_\_ 學生家長

(學生姓名)

\_\_\_\_\_ 謹啟

(家長簽署)

2017年 月 日

\*① 請在適當的方格內加上✓；② 請填寫有關資料。

# 深信堂幼稚園

## 有關畢業禮通告-幼，低班

- ◆ 綵排：2017年7月14日(星期五)
  1. 時間 - 上午8時20分至12時10分
  2. 服飾 - 學生穿便服
  3. 攜帶 - 書包，小毛巾，杯和盒
  4. 地點 - 本校三樓禮堂
  5. 如當天上午8時，天文台仍懸掛三號或以上風球，或發出紅色，黑色暴雨警告訊號，綵排便取消，學生無須回校。
  
- ◆ 畢業禮：2017年7月15日(星期六)
  1. 學生到校時間 - 上午9時
  2. 地點 - 本校三樓禮堂。
  3. 服飾 - 整齊夏季運動服，白短襪和白色運動鞋(如有需要，請自備學校毛衣)
  4. 攜帶 - 小毛巾，不用帶書包，杯和盒。
  5. 家長出席時間 - 上午9時50分開始上三樓禮堂；未能出席者，請於上午11時15分到三樓禮堂接回小朋友。
  6. 校方會安排工作人員負責攝影和攝錄，欲自行拍攝的家長請**留在原位**，切勿走到台前，免致阻礙錄影。
  7. 所有禮物都會在2017年7月19日(星期三)結業禮裏派發。
  
- ◆ 如當天上午8時，天文台仍懸掛三號或以上風球，或發出紅色，黑色暴雨警告訊號，畢業禮將延至7月17日(星期一)舉行；時間，地點，服飾等不變。
  
- ◆ 2017年7月17日(星期一)畢業禮後放假一天。如畢業禮順延，假期也將延至2017年7月18日(星期二)。
  
- ◆ 欲沖曬畢業禮相片或翻錄光碟者，請於2017年9月5日(星期二)至8日(星期五)在地下禮堂本校的佈告板上登記。

校長李尚敏謹啟  
2017年7月4日

**Faith Lutheran Church Kindergarten**  
Circular Regarding Graduation Ceremony - Upper Class

4<sup>th</sup> July 2017

1. Rehearsal – 14<sup>th</sup> July 2017 (Friday)
  - ◆ Time : 8:20am to 12:10pm
  - ◆ Assembly place : 3/F, School Hall
  - ◆ Clothing : Causal Clothing
  - ◆ Items to bring : school bag, towels, cup and container
  - ◆ Rehearsal will be cancelled if Typhoon Signal No. 3 or above is hoisted or Red or Black Rainstorm Warning is issued at 8:00am on the day.
2. Graduation Ceremony – 15<sup>th</sup> July 2017 (Saturday)
  - ◆ Assembly Time : 9:00am
  - ◆ Assembly place : 3/F, School Hall
  - ◆ Clothing : An tidy school uniform , white socks and black shoes. Girls who braid her hair should make it below ears to ensure that the graduation hat could be worn properly.
  - ◆ Items to bring : towels only (**No need to bring school bag, cup and container**)
  - ◆ Parents are cordially invited to come to the ceremony. Parents should arrive at the school hall at 9:50am. For parents who do not attend the ceremony, please come to pick up your child at 11:15am at the school hall.
  - ◆ The school will arrange photo and video taking. Parents should remain seated, and are not allowed to come to the stage to take photos.
  - ◆ All the relevant certificates and gifts will be issued at the End of Term Ceremony on 19<sup>th</sup> July 2017 (Wednesday).
  - ◆ Photo taking with family
    - All graduates will be wearing their graduation gowns and hats at around 11:15am to 12:00noon in order to take photos with parents, relatives and teachers individually.
    - Please indicate whether you wish to do so by returning the below reply slip to your class teacher so that we will make the appropriate arrangement for you. No arrangement will be made if you do not wish to do so.
    - Parents should also note that you bring your own camera, and make sure you return the graduation gown and hat before 12:00noon.
3. If Typhoon Signal No. 3 or above is hoisted or Red or Black Rainstorm Warning is issued at 8:00am on the day, Graduation Ceremony will be postponed to 17<sup>th</sup> July 2017 (Monday). Time, place, and clothing details remain unchanged.
4. The 17<sup>th</sup> July 2017 (Monday) is a special holiday after the Graduation Ceremony. In case the Graduation Ceremony postpones, the special holiday will also postpone to 18<sup>th</sup> July 2017 (Tuesday).
5. Parents who wish to purchase the photos and DVD of the memorable event taken, please register your name on the notice board at Ground Floor during the period of Tuesday 5<sup>th</sup> September 2017 to Friday 8<sup>th</sup> September 2017.

Ms Lee Sheung Man  
The Principal

--- ✂ --- ✂ --- ✂ --- ✂ --- ✂ ---  
(Circular regarding photo taking with family at Graduation Ceremony for Upper Class – Reply Slip)

Dear Principal,

Student's name: \_\_\_\_\_

I  will have the photo taking with my son/daughter individually, and need an arrangement accordingly.

I  won't have the photo taking with my son/daughter individually, and do not need any arrangement.

Parent's name: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

(Please "✓" the appropriate box; Please fill in the relevant information)

**Faith Lutheran Church Kindergarten**  
Circular Regarding Graduation Ceremony – Nursery & Lower Class

4<sup>th</sup> July 2017

1. Rehearsal – 14<sup>th</sup> July 2017 (Friday)

- ◆ Time : 8:20am to 12:10pm
- ◆ Assembly place : 3/F, School Hall
- ◆ Clothing : Casual Clothing
- ◆ Items to bring : school bag, towels, cup and container
- ◆ Rehearsal will be cancelled if Typhoon Signal No. 3 or above is hoisted or Red or Black Rainstorm Warning is issued at 8:00am on the day.

2. Graduation Ceremony – 15<sup>th</sup> July 2017 (Saturday)

- ◆ Assembly Time : 9:00am
- ◆ Assembly place : 3/F, School Hall
- ◆ Clothing : An tidy summer sports uniform , white socks and white sports shoes (Bring your school sweater if necessary).
- ◆ Items to bring : towels only (**No need to bring school bag, cup and container**)
- ◆ Parents are cordially invited to come to the ceremony. Parents should arrive at the school hall at 9:50am. For parents who do not attend the ceremony, please come to pick up your child at 11:15am at the school hall.
- ◆ The school will arrange photo and video taking. Parents should remain seated, and are not allowed to come to the stage to take photos.
- ◆ All the relevant certificates and gifts will be issued at the End of Term Ceremony on 19<sup>th</sup> July 2017 (Wednesday).

3. If Typhoon Signal No. 3 or above is hoisted or Red or Black Rainstorm Warning is issued at 8:00am on the day, Graduation Ceremony will be postponed to 17<sup>th</sup> July 2017 (Monday). Time, place, and clothing details remain unchanged.

4. The 17<sup>th</sup> July 2017 (Monday) is a special holiday after the Graduation Ceremony. In case the Graduation Ceremony postpones, the special holiday will also postpone to 18<sup>th</sup> July 2017 (Tuesday).

5. Parents who wish to purchase the photos and DVD of the memorable event taken, please register your name on the notice board at Ground Floor during the period of Tuesday 5<sup>th</sup> September 2017 to Friday 8<sup>th</sup> September 2017.

Ms Lee Sheung Man  
The Principal